
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI' PROCES VERBAL

lncheiat astdzi 05.01.2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei de indata de lucru --- - -^-'--i

$edinfa incepe la ota 1400 , participd" 11 consilieri din l3 in funcfie .Lipsesc dnii consilieri Frd{ild Gheorghe Ei Schioapa Daniel La Eedinli particip6 d-l primar
Proca Florin Bogdan , d na secretar general Leca Andra gi'1 invitati .qedinla estelegal constituita, a-ceasta a fost legal cJnvochtd a. fri.urul comunei BerevoeEti prinadresa nr.6 /03 .0 I .2023 .

PreEedintele de Eedinp este d_1" consilier
prezidiu gi prezintd proiectul ordinii de zi:

l.Aprobarea procesurui verbar de ra qedin(a anterioarr.
2'Proiect de hotarare privind acoperirea definitivr a deficitului bugetuluia sec(iunii de dezvoltare pe anul 2022.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi

unanimitate.

Bdiaqu Constantin care ia loc la

cu cele 2 puncte qi este aprobat in

Se trece la pct' I la carc d-na secretar general prezinta procesul verbal alqedin{ei care s-a desfEEurat in data de 21.12.20;2.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu10 vorturi pentru gi I ab{inere (d -l consilier Busuioc Gheorghe) .2' Proiect de hotarare privind acoperirea definitivi u a.n.itrlui bugetului asec{iunii de dezvoltare pe anul2022,
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitategi anexele proiectulu i.pr ezintd, d-na contabil c ote scu Diana.
D-na cotescu:Pand pe data de 06.01 .2023 trebuie luat6 aceastd hotdrare privindacoperirea definitiva a deficitului secliunii de dezvoltare in sumd de 313.704,g8leidin excedentul bugetului local aferent exerciliului bugetar al anului 20z2.Dup[ cumqtili qi din anii trecu{i trebuie s5 ddm aceastd hot6r6re la inceputut anului.ta inceputulanului am awtun excedent de 555 mii lei , am folosit din it ltl,.iii,gg lei acum ilintregim prin ordin de platd gi hotdrdre.
D-l Busuioc:o singurd ag avea, ce inseamnd deficit gi excedent?
D-na cotescu:in fiecare 

'an 
7a sfbrqitul exerciliului bugetar se formeaz[ din venituriqi cheltuieli un excedent.Excedentul poate sd fie fe mi.rm sau pe plus, c6nd este peplus il folosim anul viitor, cum a fost qi anul acesL, am avut un excedent de 555 miipe care noi I am folosit la investifii.Sunt in jur de 7-B obiective de investitie.Noi din

l.::1 ?irlyl cheltuit doar 3r3mii, excedentul este un imprumut, trebuie pusrnapol.h lrecare an se regularizeazd,.



D-l Busuioc:Sd ne spuneti sumele ,care sunt cere 7 sau g?
D-na cotescu:Achizi{ionare sistem de supraveghere camere video am avut lainceputul anului 48mii gi am finan{at cu 48mii, c6nstruire put cheson sat Bratia amfacut SF-ul, am cheltuitzlmiidin iosmii, Achizilionare retea alimentare cu apd amavut lTmii am cfeJtutt 16.448,25 lei, SF construire relea de canalizarc etapall amcheltuit 40mii, infiinlare relea de canalizare qi statie epurare am cheltuit 50mii,Asfaltare drum DC5-DC3 fam copa e 6Tmii,Asfaltare drum comunal sat Bratia 3miiqi SF asfaltare drumuri de interes iocal 68.544mii.in totat formeazdsuma de 313mii.D-l Busuioc:Studiile astea pe ce drumuri s au fbcut?
D-l Primar:str strdmbu, fam Ivagcu,str.DC3-atelier Ungureni fam pislaru, undeexistd relea de canalizare sau unde_ se poateb dga canalizaie frrd,sd afecteze gi undesunt prinse proiecte pt canalizare.Pe siambu eJte bagat asfalt la familia Ivagcu esteo porfiune de 250m cdtre sere unde nu este turnat iarlafam pislaru se poate b6ga dela atelier este prins proiectul qi la canalizare gi finanlabil gi se poat e bdgape l6ng6asfalt f6rd sd afecteze dac6 se va turna asfaltul inainte.SF inseamnd ridicari topo,studii geo , avize, verificator proiect
D-l Busuioc:Care sunt valabile?
D-l Primar:SF-ul poate fi actualizat, dar aceste ridicdri topo sunt valabile tot timpulNemaifiind disculii la acest punct, este supus la votproiectul de hotdr6re qi cu8 voturi pentru gi 3 ab(ineri ( d I Busuioc ilheorghe, D-l stana Marian gi d-lsibianu ovidiu) este adoptati H.c.L. Berevoeqti nr.l din 05.01 .2023D-l Busuioc:Eu md ablin fiindcd anterior nu am votat, nu toate punctele, este vorbade drumul 6sta copae-gcoald nu qtiu ce s a intdmp lat, amo neclarit ate, laBratia lafel , nu pot sd vin acum sd zic cd sunt de acord ., ,.uu ce nu am fostD-l Primar:ce neclatitd\i aveti este cel mai bine sd le discutdm.Mergem qi pe terenc0nd vre{i dvs.

Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preEedintele de qedin{6 declar6inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei
'u care s-a incheiat

1430.

prezentul proces verbal.{e \

Secreml general ,
Lecaffndra

U


